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Tid: 13:30–15:30 

Plats: Dalheimers hus. Iris U1 

Paragrafer: §1–12 

Dalheimers hus Delaktighetsråd 

Kallade 

Ledamöter 

Kjell Emanuelsson, Synskadades riksförbund (SRF) 

Karin Hedén Hessling, Synskadades riksförbund (SRF) / frånvarande 

Linda Karlsson, Delaktighet, handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR)  

Ansa Tammerland, Reumatikerdistriktet Göteborg 

Ove Haugen, Hjärnkraft 

Håkan Hägg – Adjungerad ledamot (RTP) / frånvarande 

Kenneth Dämbäck – Adjungerad ledamot  

Ida Hansson, Funktionsrätt / Frånvarande 

Kristina Kindberg, Unga Rörelsehindrade Göteborgsklubben 

Elisabeth Orrö, Dalheimers hus 

Övriga närvarande 

Monika Öhrn sekreterare 

 

 

Underskrifter 

Sekreterare 

Monika Öhrn 

 

 

Ordförande                                                                      Justerande                  

Kjell Emanuelsson                                                          Ove Haugen 
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§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Ledamöterna presenterar sig 

§ 3 Val av justerare 
Ove Haugen 

§ 4 Genomgång av föregående 
mötesprotokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställs med tillägg om en övrig fråga.  

§ 6 Evakuering och renovering 

Kustgatan 10 

Hyresgästerna som ska evakueras till Kustgatan 10 har nu fått möjlighet att se lokalerna. 

De flesta är positivt inställda till de kontor som de erbjuds.  

Lokalerna kommer att fräschas upp vad gäller ytskikt och vissa åtgärder kommer att 

vidtas för att öka tillgängligheten för personer med funktionsnedsättning. Då vi ska vistas 

i lokalerna under en begränsad tid finns ingen möjlighet att genomföra några större 

åtgärder med el, ventilation eller annat utan vi måste planera verksamheten utifrån de 

förutsättningar som finns.  

Gården på Kustgatan kommer att fräschas upp.  

Angöring huvudentré 

Det finns en problematisk trottoarkant vid huvudentrén till huset. Ansvarig för utemiljön 

ska föra en dialog med färdtjänsten om vilka åtgärder som är nödvändiga för att det ska 

kunna fungera för vår verksamhet. Det kommer upp till 16 personer inom loppet av 30 

minuter till lokalen.  

Utmaningar 

En utmaning med Kustgatan 10 är ventilationen. Det innebär att vissa verksamheter har 

fått mer yta än de skulle behöva om det hade varit bättre ventilation. För några 

medarbetare har vi fått ta ytor i anspråk som har bra ventilation men inget dagsljus. I 
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vissa fall får vi öppna fönstren. Rum med sämre ventilation fungerar även för kortare 

möten, men de fungerar sämre för heldagskonferenser.  

En annan utmaning är el-kapaciteten, som nått taket. Vi måste anpassa oss efter de 

förutsättningar som finns.  

Flyttlogistik 

Redan nu måste vi påbörja planeringen för flyttlogistiken vid evakueringen. Alla 

verksamheter kan inte flytta samtidigt, så det får genomföras under ett tidsspann från 

oktober till januari.  

Vi måste tänka på att göra en adressändring. Viktigast är det att Björneborg ändrar sin 

adress till Slottsskogsgatan 18, men även Slottsskogsgatan 12 måste ändra adress, då 

föreningarnas post skickas dit.  

Container 

Det är snart dags att boka container igen för det som ska slängas.  

Kommunen skänker genom TaGe. Ett alternativ för övriga i huset är att lägga ut på 

Facebook. Arkivhandlingar kan lämnas till regionarkivet.  

Det finns ett förslag på att ta fram ritningar för personer med synnedsättning, men dessa 

fungerar inte för alla med synnedsättning. Trots det vore det värdefullt om det går att ta 

fram, så att personer med synnedsättning kan känna på en karta hur det ser ut i huset.  

Det finns en ritning med relief och punktskrift från när Dalheimers hus byggdes. Den 

hade kunnat användas i större utsträckning.  

Trapphuset  

För att säkerställa utrymningen utifrån dagens regelverk kommer det att byggas 

ytterligare ett trapphus vid lilla hissen. Lilla hissen kommer att göras större. Terrassen 

kommer att bli tillgänglig för fler.  

§ 7 Utvärdering arbete för universell 
utformning 
Det kommer att skickas ut en ny enkät om universell utformning innan 21 mars.  

Ledamöterna upplever att arkitekterna är lyhörda och kommunikativa.  

På Funktionsrätts styrelsemöte har de nämnt att vi arbetar på det sättet.  
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§ 8 Tillgänglighet  
Det har köpts in en ny soffa med stöd av donationsmedel. Det inkom synpunkter på den 

tidigare soffan att den var så låg att det var svårt för vissa att resa sig. Den nya soffan är 

högre och tillgängligare.   

Synpunkt har inkommit om tröga klämmor till vikterna i gymmet, så det har köpts in nya.  

Det är problem med ljudnivån i restaurangen. I nya Dalheimers hus finns behov av tystare 

utrymme när man äter. Det skulle vara gynnsamt för flera olika diagnosgrupper som 

behöver ljuddämpning.  

§ 9 Omorganisation och nya uppdrag i 
Dalheimers hus 
Vår förvaltning ska omorganiseras, så det kommer att vara ett färdigt förslag framtaget 

till den 31 mars. Vi i Dalheimers hus har suttit i en ledningsgrupp med DV Centrum, men 

nu ligger DV under en annan chef. Friskvård, anhörigstöd, konferens, Eldorado 

resurscenter och korttidsboendet i Dalheimers hus ligger nu under samma 

verksamhetschef.   

 

Det ligger nu ett förslag om att det ska skapas ett nytt område som är förebyggande och 

främjande och nära vård. Där ligger anhörigkonsulenter, lotsar och en ny funktion; tre 

koordinatorer.  

 

Förvaltningen för funktionsstöd har inte en budget i balans, utan vi låg 130 miljoner back 

vid årets början. Flera personer kommer att förklaras övertaliga och placeras om till andra 

uppdrag.  

§ 10 Vad händer i våra verksamheter 
Unga rörelsehindrade - Lisbeth Karlsdotter, unga rörelsehindrade, går i pension och 

Astrid Steen börjar 4 mars. 

DHR - På DHR pågår årsmötesplanering.  

Funktionsrätt - Funktionsrätt har en podd som de vill göra reklam för. De har bland annat 

intervjuat ordförande i GRF och parasport. De försöker vara breda. De har fått ett pris 

från Lasse brukarstödcentrum, Låta leva-priset.  

Ida och Kenneth har varit på funkisriksdag i riksdagshuset. De har fått utökat 

verksamhetsbidrag för att nå ut till medborgare som inte har svenska som första språk. De 

kommer att rekrytera nya medarbetare. De ska ha uppsökande verksamhet på stan. 
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Funktionsrätt kommer att anordna en studiecirkel i föreningsekonomi som 

redovisningsfirman ska hålla i.  

Hjärnkraft - Hjärnkraft har årsmöte 29 februari. Programmen med Hjärnkraft och 

HjärnPunkten fortgår. Eventuellt kommer de att arrangera konferensen ”Att leva hela 

livet” 7-8 november, om konferensen fortfarande har öppet då.  

SRF - SRF är i gång med kurser och annat. Den 28 februari har de nomineringsmöte och 

därefter planeras årsmötet den 13 april.  

RiG - RiG planerar årsmöte den14 mars. Utöver det är det inte så mycket bokat, men i 

maj är det en årlig resa till Klädesholmens museum, Akvarellmuseet och några andra 

ställen i Bohuslän. De avslutar på Jordhammars Herrgård.  

Det intressepolitiska arbetet fortsätter. De skickar in insändare, men har svårt att få dem 

publicerade. Förbundet är i gång och försöker visa nyttan av att personer med sjukbidrag 

kan jobba lite mer exempelvis i föreningslivet, utan att vara oroliga för att få indraget 

bidrag från Försäkringskassan. Alla mår bra att av vara verksamma så mycket som man 

orkar. För att föreningar ska kunna leva vidare behöver de få in yngre personer. 

Efterträdare behövs. Utan dem är det endast ålderspensionärer som vågar vara aktiva. 

§ 11 Övriga frågor 

Konferenslokalerna 

Det är problem när det är yoga i ena salen och Zumba i den andra. Det är lite besvärlig 

ibland, då RiGs lokal har blivit avbokad när de redan har haft en ledare inbokad. Det är 

bra om det tydliggörs när man kan boka evenemang med ljud, så att det inte avbokas.   

EU-debatt 

Funktionsrätt kommer att arrangera en EU-debatt 30 maj med oberoende moderator. 

Liberalerna, Vänsterpartiet och SD har tackat ja och de inväntar svar från övriga 

ledamöter. Alla är välkomna!  

Det kommer att vara förtidsröstning i Dalheimers hus 3–4 juni.  

§ 12 Mötet avslutas 


